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Reunió de conveni 
 

A la sessió d’avui la RD ha aportat documentació per començar a tractar els 

punts que es van concretar a la reunió anterior. Finalment els permisos ha estat 

l’aspecte en el que s’ha centrat el debat. 

  

La RD ha aportat també un esborrany del text del conveni que s’està treballant, 

que recull aquells aspectes en els que les dues parts estan d’acord fins el 

moment i la RD ha demanat que si s’han de fer modificacions s’aportin la 

setmana vinent. 
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